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PROTOKÓŁ Nr 6/2010 

VI Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 16 czerwca 2011 r. 

 

Posiedzenie VI Sesji rozpoczął o godz. 1100 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram VI Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 13 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczyli radna Beata Lewicka oraz radny 

Andrzej Leśkiewicz.   

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Wystąpienie przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku. 
3. Wystąpienie Kierownika Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Kwidzynie.  
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami.  
6. Przedstawienie sprawozdań i informacji towarzyszących udzieleniu absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2010 rok: 
a) sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2010, 
b) sprawozdanie finansowe gminy, 
c) informacja o stanie mienia komunalnego gminy,  
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sadlinki za 2010 rok, 
e) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w  sprawie udzielenia absolutorium, 
f) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie udzielenia absolutorium, 
g) wystąpienie przewodniczących komisji, 
h) dyskusja, 
i) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 

rok, 
j) podjęcie uchwały w  sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2010 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu budżetu 

Gminy Sadlinki za I półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, informacji o przebiegu planu 
finansowego jednostek instytucji kultury.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie pozytywnego zaopiniowania wniosku o umorzenie 
pożyczki pieniężnej udzielonej Stowarzyszeniu „Plejada” z siedzibą przy  
ul. Kwidzyńskiej 12, 82-522 Sadlinki z przeznaczeniem na realizację operacji pn. 
„Poprawa stanu obiektów sportowych i miejsc rekreacji w miejscowościach Nebrowo 
Małe, Nebrowo Wielkie, Okrągła Łąka, Olszanica, Sadlinki i Wiśliny w ramach PROW 
na lata 2007-2013 z zakresie działania Odnowa i rozwój wsi”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sadlinki.   

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2011 rok.   
11. Podjecie uchwały o zmianie uchwały Nr XII/101/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 08 

lutego 2008 r. w sprawie zatwierdzenia „Gminnego programu budowy i finansowania 
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przydomowych oczyszczalni ścieków oraz szczelnych zbiorników bezodpływowych na 
ternie gminy Sadlinki”.  

12. Podjecie uchwały o zmianie uchwały Nr V/29/2007 Rady Gminy Sadlinki z dnia 23 
marca 2007 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich 
rzecz.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia w 
przedszkolach publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki za 
świadczenia zapewniające nauczanie i wychowanie dziecka ponad podstawy 
programowe.    

14. Podjęcie uchwały w prawie powołania zespołu do wyboru ławników.  
15. Podjecie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Sadlinki na 2011 rok. 
16. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego na rok 2011 w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013.  
17. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
19. Wolne wnioski. 
20. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

 
 

Ad. 3. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – przywitał Panią Danutę Kosewską Kierownik 

Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Kwidzynie i poprosił 

o przedstawienie tematu.  

D. Kosewska – przedstawiciel Biura Powiatowego ARiMR w Kwidzynie – dziękuję 

rolnikom, że w 100% złożyli wnioski o dopłaty i to w terminie. W ostatnich dwóch dniach 

wpłynęło 50% wniosków czyli około tysiąca. Jest problem z terminem wprowadzania tych 

wniosków. Każdy wniosek jest sprawdzany i przechodzi kontrolę formalno – prawną. Przy tak 

wielkiej liczbie wniosków złożonych w ostatnich dniach kontrole się opóźniają i opóźniają się 

wypłaty. Później słyszymy, ze wnioski zostały złożone w maju a jest grudzień i nie ma dopłat 

na koncie. Gdy rolnik złoży wcześniej wniosek to i wcześniej dotrzyma dopłatę.  

W naszym powiecie zwiększyła się liczba podmiotów. Jest duża liczba złożonych 

wniosków na program „Młodego rolnika”, po prostu rolnicy z naszego powiatu korzystają z 

tego programu. W tym roku wpłynęło już 20 wniosków a w zeszłym 72 wnioski. Premia 

wynosi 100.000,00 zł przy czym 75.000,00 zł trzeba mieć pokrycia w fakturach.  

Wnioski z ONW nie dużo ale w Gminie Sadlinki to przede wszystkim Karpiny. 39 

wniosków złożono na program Rolno – Środowiskowy, większość wniosków dotyczy Gminy 

Sadlinki. Są to dodatkowe pieniądze dla gospodarstwa.  

Ogólnie pieniądze nie są małe, na teren powiatu spłynęło 38 mln złotych z czego na 

Gminę Sadlinki 5 mln złotych.  
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Na Programy Rolno – Środowiskowe jest 390 tyś. zł przy czym na Gminę Sadlinki 

przypada około 50% z tych pieniędzy. Przyjmujemy również wnioski na zalesienie gruntów 

rolnych.  

Na ten rok planowany jest nabór w oddziale Regionalnym w III kwartale tego roku i 

będzie nabór na te dwa działania.   

J. Piskor – Przewodniczący Rady – czy są jakieś pytania do Pani Kierownik?  

I. Szczotka – radna – czy jest jakiś ekspert, który pomoże przy wypełnianiu wniosków 

na zróżnicowanie działalności pozarolniczej.  

D. Kosewska – przedstawiciel Biura Powiatowego ARiMR w Kwidzynie – jest szereg 

biur, na przykład na Górkach przyjmuje Pani Mikulska – Falba, takie ogłoszenie wisi na 

tablicy ogłoszeń przed firmą.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – ludzie wybierają się na renty strukturalne? 

D. Kosewska – przedstawiciel Biura Powiatowego ARiMR w Kwidzynie – nie 

wszyscy z naszych rolników otrzymali te świadczenia. Było 37 wniosków rolników z tego 

odmownych 13 wniosków. Mimo zapowiedzi pieniędzy nie zostało przyznanych tyle co 

potrzeb. Do 2013 roku nie jest planowany nabór na renty strukturalne.  

G. Podgórska – radna – proszę żeby Pani Kierownik powiedziała kilka sów na temat 

Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania, czy może Pani coś powiedzieć o programach? 

D. Kosewska – przedstawiciel Biura Powiatowego ARiMR w Kwidzynie – jestem 

Prezesem Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania w Kwidzynie. Jest to stowarzyszenie, 

które bierze udział już w trzecim roku naborów, a tak w ogóle działa o wiele dłużej. Jest to 

stowarzyszenie, które łączy ze sobą osoby fizyczne, podmioty prowadzące działalność 

gospodarczą oraz gminy. Są to projekty zróżnicowane np. odnowa wsi, małe projekty. 

Wnioski przyjmowane będą do 30 czerwca przez dwa tygodnie. Jako stowarzyszenie 

mieścimy się w biurach Gminnej Spółdzielni przy ul. Braterstwa Narodów w Kwidzynie   

a kierownikiem biura jest Pan Mirosław Plakwicz, to jest były pracownik Eko-Inicjatywy.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – czy są jeszcze pytania do Pani Kierownik? Jeżeli 

nie to dziękuję Pani za szerokie przedstawienie tematów oraz za odpowiedzi na pytania.  

 

Ad. 2.   

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - przywitał Pana Mirosława Mironowicza – 

Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich oraz Pana Ryszarda Kobusa – Kierownika Rejonu 

Dróg Wojewódzkich w Sztumie.   

M. Mironowicz – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku – dziękuję za 

zaproszenie Panu Przewodniczącemu oraz Pani Wójt. Drogi wojewódzkie na terenie 

województwa stanowią 1708 km i zgodnie z ustawą o drogach publicznych są to drogi 
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stanowiące połączenia między miastami, mające znaczenie dla województwa i drogi  

o znaczeniu obronnym, nie zaliczane do dróg krajowych.  

Na terenie Gminy Sadlinki występują drogi wojewódzkie 611, 612, i 532. Droga 532 

ma charakter drogi wojewódzkiej, natomiast ani droga 611 ani droga 612 nie mają takiego 

charakteru i z definicji nie spełniają standardów drogi wojewódzkiej. 

Musze patrzyć z punktu całego województwa a nie wspólnoty Gminy Sadlinki, za to 

mi płacą aby patrzeć z perspektywy wspólnoty województwa a nie wspólnoty gminy.  

Z punktu widzenia planów inwestycyjnych w stosunku do dróg wojewódzkich bierze 

się dwa kryteria, tj.: dostępności oraz wypadkowości.  

Macie jeden z najgorszych wyników dostępności do metropolii. W naszych planach 

nie ma zadań o charakterze inwestycyjnym do roku 2014. Oczywiście będziemy na bieżąco 

utrzymywać te drogi czyli łatać dziury, uzupełniać malowanie i tylko tyle.  Budżet 

województwa też nie jest z gumy. Jesteśmy jednostką budżetową i mamy tylko tyle i 

przydzieli nam zarząd województwa. Niestety środków jest coraz mniej. Województwo 

pomorskie w ciągu ostatnich trzech lat na drogi wojewódzkie wydaje najmniej ze wszystkich 

województw w kraju. Ani droga 611 i 612 nie ma wielkiego znaczenia patrząc z perspektywy 

województwa, nie mają również charakteru obronnego. Jesteśmy gotowi przekazać drogi 

611 i 612 samorządowi gminnemu. 

M. Zdankiewicz – radny - a co z drogą 532? 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  uzasadnienie Pana Dyrektora jest takie same, 

jak Pana poprzednika. My wiemy, że jesteśmy gminą która leży na południowych rubieżach 

województwa pomorskiego. Sąsiadujemy z województwem kujawsko - pomorskim i są to 

drogi, które łączą. Nie obawia się Pan przejęcia dróg przez gminy.  

M. Mironowicz – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku – nie obawiam 

się tego.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – ja bym się obawiał, że taka mała gmina odebrała 

Panu drogi wojewódzkie. Kolejna sprawa to poprawienie odprowadzenia wody z dróg 

wojewódzkich koło CPN-u. My tego oczekujemy Panie Dyrektorze.  

J. Gutmański – sołtys – ja chciałbym prosić o naprawę drogi, którą możemy 

sprzedawać nasze produkty w kierunku Grudziądza i Mełna. Pana postawa jest 

lekceważąca. Często zdarza się tak, że ta droga jest wykorzystywana jako objazdy i wtedy 

jeżdżą nią również samochody ciężarowe.  

I. Szczotka – radna – Pan mówi, że tam nie ma wypadków, a jak mają być jeżeli tam 

się nie da jeździć ponieważ jest dziura na dziurze.  

M. Mironowicz – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku – ja nie 

powiedziałem, że nie ma wypadków ale, że współczynnik wypadkowości jest niski w 

porównaniu do innych dróg. Nie ma żadnych innych obiektywnych czynników jak ruchliwość i 
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wypadkowość na drodze. Co pięć lat Główna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad  dokonuje 

pomiarów i podaje nam wyniki pomiarów w rozbiciu na pojazdy samochodowe.  

J. Więcławski – sołtys – swoimi wypowiedziami Panie Dyrektorze natchnął Pan nas 

pesymizmem. Czy to prawda, że właścicielem promu w Korzeniewie jest Zarząd Dróg 

Wojewódzkich? 

M. Mironowicz – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku – właścicielem 

promu w Korzeniewie jest Główna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, natomiast prom w 

Gniewie jest własnością Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku.  

J. Więcławski – sołtys – czy będzie kursował prom na Wiśle w okolicach Nebrowa 

Wielkiego?  

M. Mironowicz – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku – ja Panu w tej 

chwili nie odpowiem jak będzie. Cały przyszły rok będzie pływał w Gniewie. Nie wiemy co się 

okaże z ruchem na skutek budowy mostu na Wiśle. Szacuje się, że ruch na nowym moście 

będzie wynosił od 11 tyś. do 45 tyś. pojazdów na dobę, ale jak widać jest duża rozpiętość 

między tymi wartościami.  

E. Krajewska – Wójt – Panie Dyrektorze, z całym szacunkiem ale bardzo arogancko 

się Pan do nas odnosi. Wspólnota jest tak samo ważna w całym województwie. Bywając u 

Marszałka nigdy mi tego nie powiedział. W wielu mniejszych gminach drogi wojewódzkie są 

remontowane.  

Nie staracie się małym gminom pomóc, nawet małymi kroczkami, po prostu myślę, że 

mógł to Pan nam powiedzieć w inny sposób. 

Droga 532 łączy nasze dwie Gminy Sadlinki i Gardeję. W powiecie kwidzyńskim drogi 

wojewódzkie są najgorsze. Nie było śmiertelnych wypadków i dobrze, że nie było. Pan 

Ryszard Kobus starał się robić pewne rzeczy małymi kroczkami. Droga 532 jest rozjeżdżona 

a dróg wojewódzkich w naszej gminie jest 23 km.  Naprawdę nie żądamy wiele, nie chcemy 

autostrady, ale chcemy jeździć dobrze.  

To że jesteśmy tak położeni jak położeni, to nie powinno nas wykluczać z całkowitego 

braku inwestycji. To co Pan powiedział to jest oburzające, my poczekamy 3, 5 lub 10 lat ale 

proszę dać nam szansę.  

M. Mironowicz – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku – nie lubię jak się 

nie słucha tego co mówię. Z punktu widzenia województwa to co było do tej pory robione to 

będzie nadal robione. RPO do roku 2014 jest zakończone. Jeśli się umówimy i Zarząd 

Województwa to zaakceptuje to się przygotujemy pod nowe rozdanie. Z całym 

zastrzeżeniem co będzie w tym przyszłym RPO tego nikt nie wie.  

Jeżeli chcielibyśmy doprowadzić wszystkie drogo wojewódzkie do obowiązujących 

standardów to trzeba by wydatkować 2 mld złotych a my dostajemy 50 mln złotych. Ja 
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Państwu nie będę obiecywał to co nie jest możliwe do realizacji. Będziemy reperować, łatać 

dziury, pojawiające się przepały.  

E. Pazdan – radna – chcę zgłosić do Pana Dyrektora sprawę w imieniu naszych 

niepełnosprawnych, którzy nie mogą ani podjechać ani bezpiecznie zjechać z chodników 

przy drogach wojewódzkich. Należałoby obniżyć podjazdy na te chodniki.  

R. Kobus – Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie – po prostu umówimy 

się aby zobaczyć te miejsca a następnie  zobaczymy co się da zrobić.  

W. Berent – radny – a jak w Pana Firmie prowadzony jest nadzór nad 

wykonawstwem? Po roku użytkowania w jezdni jest 4, 5 dużych łat.  

R. Kobus – Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie – to nie była nasza 

robota.  

E. Krajewska – Wójt – ja potem to wyjaśnię. Proszę Pana Dyrektora o odpowiedź  

w sprawie odwodnienia przy CPN-ie.  

R. Kobus – Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie – jeżeli chodzi o 

odwodnienie to należy liczyć się z tym, że trzeba to zrobić nie tylko w rejonie CPN ale także 

wzdłuż ul. Kwidzyńskiej aż za kościół.  

M. Mironowicz – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku – Pani Wójt 

dogadajmy się, niech Pani zrobi projekt odwodnienia a my postaramy się zrobić resztę.  

R. Kobus – Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie – ja przyjadę do Pani 

Wójt to porozmawiamy w tej sprawie.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował Panu Dyrektorowi Mironowiczowi 

oraz Panu Kobusowi za przybycie na sesję i przedstawienie tematów oraz za odpowiedzi na 

zadawane pytania. 

Następnie Przewodniczący przedstawił członków Powiatowej Izby Rolniczej w 

Kwidzynie z terenu Gminy Sadlinki w osobach Pana Wiesława Wiśniewskiego oraz Pana 

Pawła Piórkowskiego oraz wręczył im pamiątkowy list gratulacyjny.  

 

Ad. 4.  

J. Gutmański – sołtys – chciałbym podziękować za budowę mostku koło Pana Oliwy 

oraz za plac zabaw potrzebny zwłaszcza dla ludzi młodych, którzy mają małe dzieci. 

W. Berent – radny – planowany jest remont remizy w Sadlinkach. Chciałbym 

wiedzieć na jakim to jest etapie i jaka jest wysokość kosztorysu? 

Jest prośba mieszkańców z ul. Grudziądzkiej  tam gdzie mieszka między innymi Pan 

Turoń jeżeli miałaby Pani jakieś płyt z odzysku to oni będą partycypować w kosztach i sami 

je ułożą.  

Jest planowany remont budynku w Olszanicy. Mam pytanie czy mieszkańcy będą 

partycypować w kosztach tego remontu? 
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B. Gadacz – sołtys – most łączący Olszanicę z Kaniczkami jest uszkodzony – są 

powyrywane deski i jest poważny problem.  

S. Stromecka – sołtys – są wywożone śmieci na zamknięte wysypisko w Karpinach i 

to się nasila.  

M. Zdankiewicz – radny – to robią nasi ludzie.  

M. Majsak – radna -  na wiosnę w miesiącu marcu doszło do zapalenia strychu 

Państwa Urbaniaków. Należało by tam wysłać pracownika socjalnego.  

   

Ad. 5.  

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami.  

 

Ad. 6. 

a) E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu gminy 

za 2010 rok (sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do protokołu).  

b) G. Podgórska  - Skarbnik – omówiła sprawozdanie finansowe gminy (sprawozdanie 

stanowi załącznik Nr 3 do protokołu), 

c) E. Krajewska – Wójt – omówiła informację o stanie mienia komunalnego gminy 

(informacja stanowi załącznik Nr 4 do protokołu),  

d) S. Rogala – Sekretarz – odczytał Uchwałę Nr 090/g264/R/II/11 Składu Orzekającego 

regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 10 maja 2011 r. w sprawie opinii o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sadlinki za 2010 rok, 

e) G. Podgórska – przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – przedstawiła wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki z dnia 20.05.2011 r. (sygn. akt. OR. 0012.4.2011)  

w sprawie udzielania absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy w 2010 r. wraz 

z uzasadnieniem a następnie odczytała uchwałę Nr 1/IV/2011 Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Sadlinki z dnia 20 maja 2011 r. w sprawie wniosku o udzielnie 

absolutorium Wójtowi Gminy Sadlinki za 2010 r. wraz z opinią z wykonania budżetu 

Gminy Sadlinki za 2010 rok, 

f) S. Rogala – Sekretarz – odczytał Uchwałę Nr 114/g264/A/II/11 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 1 czerwca 2011 roku w sprawie 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki w sprawie opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki, 

g) E. Pazdan - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw 

Socjalnych, M. Tumiłowicz - Przewodniczący Komisji Rozwoju Rolnictwa i 

Gospodarki Żywnościowej, M. Majsak - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rzemiosła, Usług, Handlu i Przeciwdziałania Bezrobociu, M. Majsak 
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w zastępstwie Przewodniczącej Komisji Budżetowo – Organizacyjnej,  

M. Zdankiewicz - Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Ładu i Porządku 

Publicznego, wypowiedzieli się w imieniu Komisji za udzieleniem absolutorium za 

2010 r. (opinie komisji stanowią załączniki do protokołu). 

h) W. Berent – radny – w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa plan wynosił 230.647,75 zł a wykonanie 203.824,22 zł co się stało z 

resztą pieniędzy? 

G. Podgórska – Skarbnik – to jest planowane w stosunku do dochodów. Jako 

nadwyżka budżetowa przechodzi na następny rok.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – Pani Wójt poddał się weryfikacji podczas 

wyborów samorządowych i społeczeństwo oceniło, że dalej może kontynuować swoją 

pracę.  

E. Krajewska – Wójt – dziękuję za te słowa Panie Przewodniczący. Oceny Wójta  

w absolutorium dokonuje się konkretnie do wykonania budżetu.  

Z. Lubecki – sołtys – gmina rozchodowała ponad 2 mln na pomoc społeczną, co w to 

wchodzi? 

E. Krajewska – Wójt – w tej kwocie mieszczą się różne działania. Są tam pieniądze z 

subwencji jeśli chodzi o zasiłki rodzinne.  

Z. Lubecki – sołtys – to nie są gminne pieniądze.  

G. Podgórska – Skarbnik – są to dotacje z Urzędu Wojewódzkiego. 

B. Formela – Kierownik GOPS  w Sadlinkach – są to zadania zlecone z zakresu 

administracji rządowej.   

i) J. Piskor - Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/36/2011 z dnia 16 

czerwca 2011 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 

związku z tym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

j) J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/37/2011 z dnia 16 

czerwca 2011 r. w  sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2010 rok. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 

związku z tym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

E. Krajewska – Wójt - podziękowała radnym za udzielenie absolutorium. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 

O godzinie 1330 posiedzenie Rady Gminy Sadlinki opuścili radni: Pani Elżbieta 

Pazdan, Pani Anna Michalska oraz Pan Mirosław Tumiłowicz. Od tego momentu Rada 

Gminy Sadlinki obradowała w składzie 10 osobowym.  
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Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/38/2011 w sprawie 

określenia zakresu i formy informacji o przebiegu budżetu Gminy Sadlinki za I półrocze, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć, informacji o przebiegu planu finansowego jednostek instytucji kultury.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 

związku z tym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/39/2011 w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania wniosku o umorzenie pożyczki pieniężnej udzielonej 

Stowarzyszeniu „Plejada” z siedzibą przy ul. Kwidzyńskiej 12, 82-522 Sadlinki z 

przeznaczeniem na realizację operacji pn. „Poprawa stanu obiektów sportowych i miejsc 

rekreacji w miejscowościach Nebrowo Małe, Nebrowo Wielkie, Okrągła Łąka, Olszanica, 

Sadlinki i Wiśliny w ramach PROW na lata 2007-2013 w zakresie działania Odnowa i rozwój 

wsi”.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 

związku z tym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/40/2011 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadlinki.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 

związku z tym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/41/2011 w sprawie  

zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2011 rok.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 

związku z tym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/42/2011 z dnia 16 

czerwca 2011 r. o zmianie uchwały  Nr XII/101/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 08 lutego 

2008 r. w sprawie zatwierdzenia „Gminnego programu budowy i finansowania 
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przydomowych oczyszczalni ścieków oraz szczelnych zbiorników bezodpływowych na ternie 

gminy Sadlinki”.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 

związku z tym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/43/2011 z dnia 16 

czerwca 2011 r. o zmianie uchwały Nr V/29/2007 Rady Gminy Sadlinki z dnia 23 marca 2007 

r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych 

bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w 

związku z tym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/44/2011 z dnia 16 

czerwca 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia w przedszkolach 

publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki za świadczenia 

zapewniające nauczanie i wychowanie dziecka ponad podstawy programowe.    

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 14. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/45/2011 z dnia 16 

czerwca 2011 r. w prawie powołania zespołu do wyboru ławników.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 15. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/46/2011 z dnia 16 

czerwca 2011 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki 

na 2011 rok. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.   
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Ad. 16.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił o omówienie uchwały Panią Brygidę 

Formela – Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadlinkach.  

B. Formela – Kierownik GOPS w Sadlinkach – celem projektu jest wzrost aktywności 

zawodowej osób bezrobotnych z terenu naszej gminy. W realizacji projektu zakłada się 

zawarcie kontaktów socjalnych z 10 osobami bezrobotnymi w tym 6 kobiet i 4 mężczyzn, 

które będą uczestniczyły w zajęciach w ramach instrumentów aktywności zawodowej, 

edukacyjnej i społecznej. Uczestnicy zostaną objęci wsparciem psychologa, doradcy 

zawodowego i pracownika socjalnego.   

M. Zdankiewicz – radny – która to już jest edycja? 

B. Formela – Kierownik GOPS w Sadlinkach – czwarta. 

M. Zdankiewicz – radny – w miejscowości której mieszkam Pani ukończyła taki kurs 

ale nie znalazła pracy. 

B. Formela – Kierownik GOPS w Sadlinkach – jest coraz gorzej z chętnymi którzy 

uczestniczyli by w projekcie.   

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał uchwałę Nr VI/47/2011 z dnia 16 

czerwca 2011 r. w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego na rok 2011 w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 17.  

Za przyjęciem protokołu obrad z V Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 10 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół zostały przyjęte jednogłośnie.   

 

Ad. 18.  

E. Krajewska – Wójt – śmieci przy wysypisku, zwrócę uwagę na to, ale jest to dla 

nas dodatkowe obciążenie.  

M. Zdankiewicz – radny - ale to są nasi ludzie. Razem z funkcjonariuszem Policji 

przeszukaliśmy te śmieci i znaleźliśmy dwa odcinki na doładowanie telefonu komórkowego  

i Policja po tych numerach ma dojść co to za osoby. 

E. Krajewska – Wójt – kanał Palemona ja to sprawdzę, jest to bardzo ważna sprawa. 

Pan Turoń i droga to są bardzo drogie rzeczy, nie będziemy robić drogi dla dwóch osób.  

W. Berent – radny – to jest temat do przemyślenia. Te osoby wyrażają wolę 

partycypowania w kosztach.  

E. Krajewska – Wójt – remont budynku w Olszanicy. Mieszkańcy partycypowali  

w kosztach  i do tej pory nie mogę od nich tego wyegzekwować. Współwłasność to jest taka 
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rzecz paskudna, że jak coś się wydarzy to wszyscy muszą płacić, nawet jak to będzie na nie 

jego części. Remont ma wynieść 40.000,00 zł.  

I. Szczotka – radna – to należy go zburzyć.  

W. Berent – radny – ale skoro go użytkują to przecież muszą płacić dzierżawę.  

M. Zdankiewicz – radny – ale my nie wiemy czy oni mają dzierżawę. Proponuję aby 

dać go do rozbiórki Wieśkowi, żeby swoją drogę do gospodarstwa wygruzował. 

 E. Krajewska – Wójt – ja mam sama dylemat co z tym zrobić.  

W. Berent – radny – nie ma gwarancji, że po remoncie to nie zostanie zniszczone.  

M. Zdankiewicz – radny – nie będziemy dobrymi wujkami.  

E. Krajewska – Wójt – przyjrzę się tej sprawie dokładniej. Za parę lat faktycznie to 

może zostać zrujnowane.  

Remont remizy OSP myślałam, że będzie o wiele mniejszy zakres robót i uda się w 

tym roku. Kosztorys wyniósł 155.000,00 zł. Był koncert życzeń. Zamierzam to zaproponować 

do przyszłego budżetu ale na pewno nie w tym roku.  

W. Berent – radny – możemy robić to etapami, np. w tym roku można zrobić 

posadzkę pod Sztajerem.  

E. Krajewska – Wójt – najlepiej żeby zrobiła to firma. 

W. Berent – radny – możemy wymienić okna, cement dostaniemy z Celbudu.  

M. Zdankiewicz – radny – Wojtek ma słuszną rację, to będzie kompromitujące dla 

druhów. 

E. Krajewska – Wójt – oni nie wystawią faktury.    

M. Zdankiewicz – radny – kupić okna  a oni wstawią.  

E. Krajewska  - Wójt – a jak było z ubikacją? 

I. Szczotka – radna – zwróciła się firma, że będzie odbierała odpady foliowe w 

pojemniki które ustawi na terenie sołectwa. Dobre by to było zwłaszcza jest dużo foli z 

sianokiszonek.  Zalało nam świetlicę przez sufit po ulewie.  

E. Krajewska – Wójt – kogo zapraszamy na następną sesję? Myślę, że 

przedstawicieli Agencji Nieruchomości Rolnych.  

 

Ad. 19. 

Radni, sołtysi ani zaproszeni goście nie wnieśli żadnych wolnych wniosków.  
 

Ad. 20. 

Przewodniczący Rady zamknął o godz. 1450 obrady VI Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 

Protokołował:  
S. Rogala 


